
   
 

 

Dagsorden  
 
Skolebestyrelsesmøde den 27. august 2024 
 
Tid: 19.00 – 21.45 
Sted: Lundskolen – Personalerummet 
 
Deltagere: 
 
Kadjan Elango 
Rasmus Hjortshøj 
Anders Eickhardt Klug 
Maja Lindblom 
Henrik Fogtmann 
Bjørn Rühne 
Heidi Bonde Andersen 
 
Elevrepræsentanter: 
 
Medarbejderrepræsentanter:  
Morten Bæk 
Rikke Eeg Petersen 
 
Ledelse: 
Torben Aksel Hansen 
Lone Møller Andresen 
 
Mødeleder:  
Referent: Morten Bæk 
Afbud:  Kadjan Elango 
 
Kommende møder: 
270824 
081024 
261124 
280125 
250325 
270525 
 
2024-10-22 Fællesmøde med Nim og Brædstrup  
Fællesmøde med Lund Børnehus 
 



 

 
 

Punkt 1 – fast punkt 

Tid: 5 min. 

Hvad:  Godkendelse af dagsorden 

Hvordan: Godkendelse med fastsættelse af tidsplan 

Tovholder: AEK 

Forberedelse:  

Bilag:  

Referat: Punkt omkring besvarelse til 6.klasse kommer under eventuelt 
 

Punkt 2 – fast punkt  

Tid: 10 min 

Hvad:  Meddelelser fra elevrepræsentanter 

Hvordan: Orientering 

Tovholder: Elevrepræsentanterne 

Forberedelse:  

Bilag:  

Referat: Maria Olesen er ny lærer med ansvar for det store elevråd. Trine 
Mogensen er for mellemtrinnet. 
Det store elevråd har spurgt, hvad der er elevrådets budget. 

 

Punkt 3 – fast punkt          

Tid: 10 min. 

Hvad:  Lundskolens gode historie 

Hvordan: Alle bidrager til den gode fortælling om stort og småt på 
Lundskolen 

Tovholder: AEK 

Forberedelse: Overvej om du har hørt eller oplevet en god historien om skolen 
siden sidste møde 

Bilag:  

Referat: Indskolingen var oppe og se udskolingens Lundiaden. Det 
fungerede godt. Det kunne være oplagt at udvikle på.  
Lundiaden er udskolingens idrætsdag i opstartsugen, hvor der er 
delt i lande med flag og trøjer. 
I år har vi gjort mere for at lette overgangen fra 3. til 4. klasse. 
Rikke har klassesamtaler, som virker godt.  
9. klasses sidste skoledag gik (igen) godt. Der var gode aktiviteter 
og god stemning igennem dagen.  
Afgangsprøvernes resultater ser fornuftige ud. De ligger tæt op af 
deres årskarakterer.  

 

Punkt  4 

Tid: 10 min 

Hvad:  Byggeri 



 

Hvordan: Orientering 

Tovholder: Torben 

Forberedelse:  

Bilag:  

Referat: Torben er med i byggeudvalg i stedet for Ditte.  
På sidste møde var et af emnerne trafikken omkring skolen. De 
arbejder videre med den plan, der blev præsenteret for 
bestyrelsen i foråret. 
Gymnastiksalens gamle omklædningsrum er ved at blive lavet om 
til Megaspace. 
Vi beholder vores gymnastiksal, som kan bruges til aktiviteter og 
Megaspace. 
Rikke spørger, om et par lærere fra indskolingen kan deltage i 
næste byggemøde, som omhandler indskolingen på 
Lundagerskolen. Der kommer en workshop med dét emne, hvor 
nogle lærere kan deltage. 
Vi skal have musiklokale i det gamle klubhus. Lige nu er 
instrumenterne spredt over flere steder på skolen. Noget er i 
klubhuset, andet er andre steder. 
Byggeplanen holder indtil videre.  
Trafikomlægning starter i november og står færdig i januar. 
Næste møde: Torben fortæller status. Hvis ikke der er mere 
afklaring på trafikken, så laver vi en forespørgsel.  

 

Punkt 5 

Tid: 25 minutter                                                               20.00 

Hvad:  Mobilpolitik 

Hvordan: Princip færdiggøres og godkendes 
- skal det 

Tovholder: AEK 

Forberedelse:  

Bilag: Se bilag 

Referat: Lærerne er glade for de nye regler.  
Er det muligt for eleverne i SFO at ringe fra SFOens telefon for at 
lave aftaler? Ja, det er.  
Eleverne i udskolingen efterspørger, hvad de skal lave i pauserne. 
Skolen har forskellige spil, og elevrådet kan komme ind over.  
Der er opbakning til forældremøder.  
Torben går en runde i klasserne og fortæller om princippet.  
 
6. klasse har sendt nogle breve om vores mobilpolitik.  
Skolebestyrelsen laver et svar til årgangen.  
Heidi laver en lille redigering i brevet og sender til Torben, som 
tager det med til årgangen, når han går rundt i starten af næste 
uge. 



 

 
Pause 20.00-20.10 
 

Punkt 6 

Tid: 30 min                                                                            20.40 

Hvad:  SSP - Ungeprofilundersøgelse 

Hvordan: Gennemgang og nedslag på hovedpunkter 

Tovholder: Torben 

Forberedelse:  

Bilag: Se bilag 

Referat: Skolebestyrelsen har fået undersøgelsen. 
Den er taget blandt udskolingens elever i efteråret sidste skoleår. 
Meget høj svarprocent.  
Elever kan godt lide at være sammen med deres forældre, som 
for det meste viser interesse for deres børns skolegang og fritid. 
SSP arbejder med alkohol med 7. årgang og til et forældremøde. 
Det er svært at finde den optimale placering for det møde, så vi 
får flest muligt forældre med.  
Nogle elever ved ikke, hvad deres forældres holdning er til deres 
eventuelle alkoholindtag.  
Mange forældre ved, hvor deres børn er.  
En del forældre kender ikke alle deres børns venner. Er det et 
problem, som skolen skal gøre noget for at afhjælpe? 
Der er for få på nuværende 8. årgang, der har det godt i skolen.  
En del elever føler sig ensom. Det er en tendens, også i Horsens 
Kommune.  
De unges deltagelse i organiseret ungdomsliv falder igennem 
udskolingen. 
Der er forholdsvis mange elever, der ikke har prøvet at ryge. 
Samlet viser undersøgelsen en positiv udvikling sammenlignet 
med forrige undersøgelse. 
Bestyrelsen har et ønske om at se resultatet for næste 
undersøgelse tidligere, så de kan være forberedt til 
forældremøder. 

 

Punkt 7 

Tid: 40 min                                                                            21.20 

Hvad:  Gennemgang og opdatering af Værdiregelsæt og 
ordensregler 

Hvordan:  

Tovholder: Torben 

Forberedelse:  

Bilag: Se bilag 

Referat: Ordensregler er revideret. 



 

Værdiregelsæt er der foreslåede ændringer, der sendes ud til 
medarbejdere for at høre om mulige ændringer. 

 
 

Punkt 8 

Tid: 10 min                                                                            21.30 

Hvad:  Personalesituationen pt. 

Hvordan: Orientering 

Tovholder: Torben 

Forberedelse:  

Bilag:  

Referat: Lige før sommer fik vi opsigelser og aftale om fratrædelse. 
Vi har ansat Irene til indskolingen i en midlertidig ansættelse.  
Musikskolen er købt ind til undervisning på nogle årgange. 
Tobias er ansat på mellemtrinnet.  
Sofie er ansat i 6-ugers vikariat. 
Bekim får faste timer i en periode.  
Lone starter efter planen småt efter efterårsferien.  
Vores sekretær Hanne er på vej tilbage. Hun starter på nedsat tid.  

 
 
 

Punkt  

Tid: 5 minutter 

Hvad:  Eventuelt 
 - orientering budget 

Hvordan:  

Tovholder: Aek 

Forberedelse:  

Bilag:  

Referat: Budget ser fornuftigt ud. Vi har en buffer på omkring 900.000. 
Indskolingen har et ønske om, at der indkøbes ChromeBooks til 3. 
årgang. 
Heidi fortæller, at når nuværende 8. årgang kommer i 9. klasse, 
så har de mulighed for at komme en dag på Smukfest og rydde 
op en dag og tjene penge til klassen. Hvad er bestyrelsens 
holdning? Det skal være et forældreinitiativ, hvor eleverne kan få 
fri til det.  
Næste møde sættes på, at vi tager en mere generel snak om 
årgangenes eventuelle indtjening. 

 
 
 

Punkt  

Tid: 5 minutter 



 

Hvad:  Beskeder 

Hvordan:  

Tovholder: Aek 

Forberedelse:  

Bilag:  

Referat: Fælles forældremøde: Nim ønsker et fælles møde og arbejder 
med en dagsorden. 

 
Hvert bestyrelsesmøde afsluttes med: 
- Hvad skal der følges op på, på næste møde 
- Hvilke punkter skal på næste møde 
Notere hvem der er ansvarlig for punktet/tovholder og tidsplan 
Når punktet startes skal det klargøres hvad målet er med punktet – hvilken proces er der 
for punktet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Med venlig hilsen 

Anders Eickhardt Klug 

 

 


